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Voorzitter dhr.  Gerrits heeft besloten om niet meer deel te nemen aan de auditcommissie Volkel. 
Dhr. Verstraten zal de rol van waarnemend voorzitter op zich nemen. De commissie bezint zich de 
komende periode hoe en door wie deze functie invulling zal krijgen.   
 
In deze periode zijn de eerste F-35 gestationeerd op Vliegbasis Volkel. Inmiddels zijn 7 F-35 
vliegtuigen gestationeerd op de basis.   
 
Op 18 juli hebben enkele AC leden deelgenomen aan de F-35 voorlichtingsmiddag op Volkel; Naast 
de uitleg over de F-35 waren we aanwezig bij het opstarten van een F-35 en heeft vervolgens bij de 
startbaan het opstijgen van deze F-35 kunnen vergelijken met enkele F-16’s. 
 
In Mariaheide was een tijdelijke meetpunt geplaatst. Mede op verzoek van de eigenaar is dit 
meetpunt verplaatst. Op verzoek van inwoners van Odiliapeel zijn 3 meetlocaties voor tijdelijke 
plaatsing geïnventariseerd in Odiliapeel; Deze werden bekeken op haalbaarheid en na evaluatie heeft 
de Auditcie besloten om te beginnen met plaatsing bij het plaatselijke tuincentrum. Deze plaatsing is 
gerealiseerd op 17 augustus. Uit Odiliapeel kwamen nl diverse vragen en bestond de indruk dat met 
de komst van de F-35 het geluid behoorlijk is toegenomen. Wij hopen door het tijdelijke meetpunt  
bij het tuincentrum te plaatsen, naast het begin van de startbaan, een duidelijk beeld te krijgen van 
de geluidsproductie op deze plaats.  
 
Binnen de Auditcie is een methode voorgesteld om de met het meetnet geregistreerde geluidspieken 
te koppelen aan de verkeersleiding gegevens. De resultaten worden geëvalueerd en waar mogelijk 
aangepast. Hiermee hoopt de AC snel conclusies te kunnen trekken m.b.t. het verschil in gemeten 
geluid tussen F-16 en F-35. Tevens denken we daarmee periodiek zicht te krijgen op de totale 
productie in die periode die vastgelegd zijn in de wettelijk bepaalde geluidscontouren. 
Op 29 sept heeft de AC een vergadering belegd om te bezien of er eerste conclusies kunnen worden 
getrokken; deze zullen op de COVM vergadering zo mogelijk worden teruggekoppeld. 
 
Er is de afgelopen periode ook contact geweest met de Auditcie Leeuwarden, we delen de notulen 
met elkaar om van elkaar te leren en kennis te delen. Enkele leden zijn aangesloten bij een digitaal 
overleg waarin de Auditcie Leeuwarden uitleg heeft gekregen over de omzetting KE naar Lden.  
 
 
 


